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Nog altijd veel mis met Wet open
overheid: 'Het wordt als corveetaak gezien'

Ondanks meerdere beloftes voor beterschap, gaat er nog altijd veel

mis met de Wet open overheid. Burgers die via een Woo-verzoek

informatie van de overheid opvragen, moeten veel te lang op een

besluit wachten, bleek eerder deze week. Staatssecretaris Van

Hu�elen zegt vandaag dat de overheid veel meer informatie actief

openbaar moet maken op één centrale plek.

Dat ministeries steeds langer doen over de behandeling van een Woo-verzoek is

volgens de Tweede Kamer onnodig. Een aantal partijen riep staatssecretaris

Alexandra van Hu�elen voor Koninkrijksrelaties en Digitalisering vandaag op met

verbeteringen te komen. "We zitten nu echt in de fase van doen", zei Kamerlid

Glimina Chakor (GroenLinks-PvdA).

Lees hier het volledige artikel
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